
MØTEREFERAT
IGANGSETTING AV MØTET

Styret i Maikollen Huseierforening avholder møte #3 i 2022 Gamle Bygdevei 169 den 30/6-2022. Deltakerne 
Johan Bengte, Bent Haughem, Stein Torsvik, Monique Myklevoll Orveland Fraværende: Helge Simonsen 
Margaret Letnes.

Neste møte blir den 17/8-2022 Møte hos Stein

RAPPORTER

Hvert styremedlem presenterer løpende hendelser fra respektive ansvarsområde.

Ekstramøte rundt asfaltering.

JOHAN BENGTE (STYRELEDER, INTERNETT OG TV, VAKTHOLD OG LEKEPLASS)

 Tre tilbud har nå innkommet fra SUMO, anbefaling av Granebakken HF (Arctic Asfalt) og anbefaling 
av entreprenør GB204 (SV Asfalt)

 Prisene skiller seg med 100 000.
 7 boliger ønsker asfaltering av egen oppfart

Beslutt om å ta inn priser på arbeidet rundt synkehull i rode 3 då dette besparer oss på rigge kostnader.

Fordeling av kostnader mellom beboere og Maikollen HF må avtales skriftlig før bestilling av asfaltering.

De beboere som ønsker asfaltering i rode 1 må godkjenne kvadratmeterprisen for fjerning av asfalt / ny asfalt 
før arbeide starter.

STEIN TORSVIK (KASSERER)

 Asfaltering er en stor økonomisk post og må dekkes av vedlikeholdsfond sammen med avsatte midler i
2021-2022.

MONIQUE MYKLEVOLL ORVELAND (RODER)

  

HELGE SIMONSEN (VEI)

  

BENT HAUGHEM (HJEMMESIDE)



MARGARET LETNES (GRESSKLIPPING)

  

LØPENDE OPPGAVER

#1 ARBEIDE MED SYNKHULL
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